
NAŠA ANKETA

Spremembe ne bodo prišle kar čez noč
Ceprav vedno poslancev v novem slovenskem in občin-

skih parlamentih sestavljajo predstavniki novih radikal-
nib strak, le nmlokdo verjame v nagle spremembe v na-
šem vsakdanjem življenju in delu. Vsaj tako je moi
skJepati po naši tokratni anketi, ki smo jo pripravili
neposredno med dragim krogom volitev. Zanimivo je,
da še vedno kar nekaj Ijudi postavlja kot osnovni pogoj
za bistven zasok navzgor odcepitev Slovenije od ostale
Jugoslavije, po mnenju nekaterih pa bi bilo treba pošte-
DO oklestiti tudi obtinsko in mestno birokradjo.

Iztok Janc, delavec z Galjevice:
»Seveda si želim, da bi se zdaj po volitvah zasukalo na

bolje. Začelo naj bi se pri plačah, hkrati pa naj bi
poskrbeli tudi za bolj pošteno nagrajevanje naših kme-
tov, ki so bili do zdaj vse preveč prikrajšani. V samem
parlamentu, pa naj bo to v slovenskem ali v občinskih,
sprva ne bo šlo brez nesporazumov, potem pa se bo
počasi zgladilo. A naj že bo kakorkoli, »ta kratko« bomo
tako kot vselej potegnili navadni državljani«

Mari Jesenovec, knjigovezinja iz Vnanjih Goric:
»Morda bi bilo res bolje, ko bi bili Slovenci sami zase.

Vsem tem novim strankam pa ne verjamem preveč.
Veliko govorijo, vprašanje pa je, kaj bodo naredili. Zato
pravim: kakor si bomo sami ustvarili, tako bo. V glav-
nem si želim le, da bi imeli mir in da bi vsaj naši otroci
imeli kaj od vseh teh sprememb.«

Mifaael Vengušt, veterinar iz Murgel:
»Glede na to, da se bo zamenjal celoten sistem. Priča-

kujem bistvene spremembe. Tokrat gre zares za zame-
njavo ljudi in ne le oblek, kravat in zvezd kakor poprej.
Računam pa, da bomo zdaj še nekaj časa »plavali«: treba
bo vzpostaviti nove strukture oblasti. Tudi samo mesto
LjubJjana kot tako se bo moralo privaditi na nove pogoje
gospodarjenja«

Zmago Modic, slikar z Viča:
»Zanima me izključno program, ki osamosvaja Slove-

nijo in jo s tem notranje zavezuje k večjim uspehom. Prav
zato mi je nekako še najbližji Demos in z njim zeleni. Od
predsedniSkih kandidatov sem volil za Pučnika. V novem
parlamentu bo vsekakor živahno, toda važno je, da bodo
odločitve, ki jih bodo sprejeli pozitivne«

Antonija Zadnik, upokojenka z Brezovice:
»Rada bi, da bi ostalo tako kot je. Le birokracije po

občinah bi lahko bilo manj. Saj še enega dokumenta ne
moreš urediti tako kot je treba. Stranke pošiljajo od vrat
do vrat in jih prepuščajo samim sebi, namesto da bi jim
lepo pojasnili. Na takšnih položajih bi morali biti izobra-
ženj in bolj obzirni Ijudje«

Iztok Podlipec, strojni ključavnižar z Barja:
»Mislim, da bo imel zdaj glavno besedo Demos. Treba

pa bo seveda začeti tudi delati, kajti od samih besed ne
bomo živeli. Prav je, da smo zdaj končno dobili takšne
svobodne volitve, so pa žal še vedno preveč komplicira-
ne. Upam, da bomo volilne postopke do naslednjih
volitev lzboljšali in poenostavili.«
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